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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.3.6.2017 

 posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia  

i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku  

 odbytego w dniu 23 sierpnia 2017 roku.  
 

 

 

Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności  

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Olecku – Karol Sobczak, 

 Starszy inspektor w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Olecku – Urszula 

Sulima, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie Komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Sprawy wniesione.  

3. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego 

planu pracy Rady Miejskiej w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 

2017; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż na sierpień zaplanowany był do realizacji temat pt.: „Mechanizmy 

partycypacji społecznej w Gminie Olecko (inicjatywa uchwałodawcza, konsultacje społeczne, 

inicjatywa lokalna, budżet gminy, w tym budżet obywatelski, rewitalizacja społeczna, 

współpraca z organizacjami pozarządowymi, zespoły dialogu)”. Projekt uchwały został 

przygotowany w związku z informacją Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady Miejskiej o zmianie terminu realizacji przez 

komisję tematu z sierpnia na wrzesień. Zmiana planu pracy Rady może nastąpić jedynie                   

w formie uchwały. 
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Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Miejskiej 

w Olecku i sposobów jego realizacji w roku 2017. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwalniania z opłat oraz trybu ich pobierania; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Olecku, w imieniu gminy, świadczy 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze. Usługi są świadczone głównie osobom 

starszym. MOPS ogłasza przetarg na realizację ww. usług. Odpłatność za usługi ustalana jest 

w zależności od dochodu osoby w formie uchwały. Prosił o zadawanie pytań.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

prosił o wyjaśnienie kwestii zmiany uchwały obowiązującej od 2004 r. 

 

Starszy inspektor w MOPS w Olecku – Urszula Sulima 

odpowiedziała, że proponowany projekt uchwały jest wynikiem przeprowadzonej kontroli                 

w MOPS w Olecku. Co roku zmienia się odpłatność za usługi opiekuńcze. Poprzednia 

uchwała w tej sprawie była podjęta w 2004 r. i nie zawierała zapisów dotyczących 

odpłatności za jedną godzinę. Obecnie zmiany będą wprowadzane co roku.   

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

dodał, iż wysokość odpłatności jest zależna od tego, czy osoba jest samotna, czy mieszka                  

z rodziną oraz od wysokości dochodu.   

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 

z opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w mieście Olecko; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że ustawa z dnia 1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania komunizmu lub innego 

ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

nakłada na jednostki samorządu terytorialnego obowiązek zmiany nazw budowli, obiektów                    

i urządzeń użyteczności publicznej, w tym dróg, ulic, mostów i placów, upamiętniających 

osoby, organizacje, wydarzenia lub daty symbolizujące komunizm lub inny ustrój totalitarny 

lub propagujących taki ustrój w inny sposób do 2 września 2017 r. Do tej pory zmieniono 

nazwy ulic Armii Ludowej i Bohaterów Białostocczyzny.  
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Projekt uchwały dotyczy zmiany nazwy ulicy Mereckiego. Gmina przeprowadziła wśród 

mieszkańców ulicy konsultacje. Podczas pierwszych konsultacji niewiele osób zwróciło 

ankiety, natomiast podczas drugich konsultacji mieszkańcy wybrali nazwę ulicy Janusza 

Korczaka.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 

ulicy w mieście Olecko. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 

zadania inwestycyjnego w 2018 roku w ramach „Programu rozwoju 

gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż wojewoda ogłosił nabór wniosków do „Programu rozwoju gminnej                          

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”, termin upływa 15 września br. 

Zmieniły się kryteria oceny wniosków m.in. w zakresie zawierania porozumień z innymi 

jednostkami samorządu terytorialnego. Nie będą przyznawane za to dodatkowe punkty. 

Jednak Powiat Olecki zwrócił się z prośbą do gmin o dofinansowanie przebudowy drogi 

powiatowej Jeziorowskie – Leśny Zakątek – Czerwony Dwór – Cichy – Duły. Według 

kosztorysu wartość całej inwestycji wynosi 5.666.309,03 zł. W większości droga przebiega na 

terenie gminy Olecko. Omawianą drogą są dowożone dzieci do szkół. 

Planowane finansowanie realizacji zadania przedstawia się następująco: 

 budżet Gminy Olecko – 857.866,00 zł, 

 budżet Gminy Świętajno – 580.211,00 zł, 

 budżet Powiatu Oleckiego – 1.438.078,03 zł, 

 budżet państwa – 2.833.154,00 zł. 

Gmina posiada gotowe projekty techniczne na dwie drogi: Dąbrowskie – droga wojewódzka                                    

i w Gordejkach Małych. W zależności od kryteriów zostanie złożony wniosek                                     

o dofinansowanie przebudowy drogi, która będzie spełniać więcej kryteriów.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił wniosek, aby przy projektowaniu przebudowy dróg zarówno powiatowych,                                

jak i gminnych brać pod uwagę zaprojektowanie ścieżek rowerowych. 

 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na przystąpienie do realizacji zadania inwestycyjnego w 2018 roku w ramach „Programu 

rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na zadanie pn. „Przebudowa ulicy Żeromskiego w Olecku”; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że we wrześniu 2016 r. Rada Miejska w Olecku podjęła uchwałę intencyjną na 

przystąpienie z Powiatem Oleckim do realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa 

ulicy Żeromskiego w Olecku”. Wniosek o dofinasowanie zadania znalazł się na liście 
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rezerwowej. W wyniku rozstrzygniętych przetargów w samorządach powstały oszczędności,       

z których zostaną dofinasowane inne inwestycje, w tym przebudowa ul. Żeromskiego. Wkład 

gminy Olecko wyniesie 346.964,00 zł. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Karol Sobczak 

zapytał, kiedy przebudowa ulicy zostanie zakończona. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż zadanie ma być wykonane do końca października br.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

wtrącił, że jest za wykonaniem inwestycji, jednak wstrzyma się przy opiniowaniu projektu 

uchwały ze względu na planowaną inwestycję w zakresie gazownictwa, podczas której 

nawierzchnia może zostać zniszczona.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż przebudowa drogi była zgłaszana do wszystkich podmiotów, które zarządzają 

sieciami i liniami na tym terenie. W jego ocenie ewentualne remonty będą wykonywane                    

w chodniku. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                   

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oleckiemu na zadanie pn. 

„Przebudowa ulicy Żeromskiego w Olecku”. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Olecko na lata 2017-2024; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że zmiany WPF wynikają ze zwiększenia zarówno dochodów jak i wydatków 

budżetu gminy ogółem o kwotę 1.009.044,96 zł.  

Dochody bieżące zwiększa się o 660.361,96 zł z tytułu dotacji na zadania bieżące                             

o 416.901,96 zł, z subwencji ogólnej o 220.000,00 zł, z tytułu usług i innych dochodów                         

o 23.460,00 zł. Natomiast dochody majątkowe zwiększa się o 348.683,00 zł z tytułu dotacji 

celowych przeznaczonych na inwestycje.   

W załączniku Nr 2 – „Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2017 – 2021” 

wprowadza się przedsięwzięcie pn. „Budowa amfiteatru w Olecku” z planem łącznych 

nakładów finansowych 78.000,00 zł, w tym w 2017 r. – 61.000 zł, w 2018 r. – 17.000,00 zł, 

gdyż zostanie rozpoczęty nabór wniosków o dofinansowanie inwestycji z zakresu kultury. 

Do końca września gmina złoży wniosek na przebudowę amfiteatru, natomiast Regionalny 

Ośrodek Kultury w Olecku „Mazury Garbate” złoży wniosek na przebudowę budynku AGT.  

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy w amfiteatrze jest zaplanowana scena w formie muszli, czy zadaszenie będzie 

przenośne jak na Placu Wolności. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż zaplanowano budowę sceny i widowni na ok. 1.000 miejsc siedzących. Obiekt nie 

będzie kryty, bo dach jest bardzo kosztowny. Jednak będzie możliwość wykonania zadaszenia 

w przyszłości. 
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Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy w związku z trwałością projektu nie będzie zakazu dobudowy zadaszania w ciągu 

5 lat od oddania amfiteatru do użytku.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, że jeśli będzie taka możliwość, we wniosku zadanie zostanie wpisane jako 

dwuetapowe. 

   

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2017-2024. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż ogółem dochody zmniejsza się o 542.143,00 zł. Omówił zmiany w planie 

dochodów: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, zwiększa się plan dochodów o 298.683,00 zł z tytułu 

dotacji celowej jako pomoc finansową z Powiatu Oleckiego na zadanie z zakresu dróg 

publicznych gminnych pn. „Przebudowa ulic Kiepury, Moniuszki, Szymanowskiego                 

i Wieniawskiego w Olecku”, 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan dochodów o 16.410,00 zł na 

podstawie porozumienia z Polskim Związkiem Motorowym określającym środki na 

pokrycie kosztów naprawy dróg na trasie Rajdu Polski, 

 w dz. 758 – Różne rozliczenia, zwiększa się plan części oświatowej subwencji ogólnej 

z budżetu państwa o 220.000,00 zł, w związku z decyzjami Ministra Rozwoju                         

i Finansów przyznającymi ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej 

kwoty na dofinansowanie doposażenia pomieszczeń do nauki w gimnazjach 

publicznych przekształcanych w szkoły podstawowe (110.000,00 zł), na remonty 

bieżące sanitariatów (60.000,00 zł) i doposażenie świetlic w sprzęt szkolny i pomoce 

dydaktyczne w gimnazjach publicznych przekształcanych w szkoły podstawowe 

(50.000,00 zł), 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan o 7.050,00 zł i dostosowuje się 

plany w odpowiednich rozdziałach z tytułu wpływów z usług za dzieci zamieszkałe na 

terenie innych gmin a uczęszczające do przedszkoli, oddziałów przedszkolnych oraz 

innych form wychowania przedszkolnego na terenie gminy Olecko. 

Omówił zmiany w planie wydatków (ogółem zwiększenie o 542.143,00 zł): 

 w dz. 600 – Transport i łączność, zmniejsza się plan o 144.916,00 zł, w tym: 

a) w rozdz. 60014 – drogi publiczne powiatowe zmniejsza się o 146.761,00 zł plan 

dotacji celowej na pomoc finansową Powiatowi Oleckiemu na realizację 

inwestycji: „Przebudowa ulicy Żeromskiego” o 89.856,00 zł i „Przebudowa drogi                 

nr 1808NSedranki-Łęgowo” o 56.905,00 zł, 

b) w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne: 

 zmniejsza się plan wydatków bieżących o 13.555,00 zł w wyniku zmiany 

realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Zatyki (rezygnacja                  

z utwardzenia drogi na odcinku Zatyki – Nowy Młyn), 

 wprowadza się zadanie „Wykonanie przejścia dla pieszych Pl. Wolności 9”                   

z planem 7.800,00 zł, 

c) w rozdz. 60017 – drogi wewnętrzne: 
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 wprowadza się zadanie „Modernizacja drogi w Babkach Oleckich” z planem 

7.600,00 zł na wykonanie zjazdu z drogi gminnej wraz z przepustem. 

 w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, przenosi się plan wydatków z bieżących do 

majątkowych w wysokości 32.700,00 zł z przeznaczeniem na „modernizację lokali                       

i budynków komunalnych” – na modernizację źródeł ciepła, instalacje ze źródłem 

gazowym w lokalach komunalnych i podłączenie co. ul. Batorego 7, 

 w dz. 710 – Działalność usługowa, zwiększa się plan wydatków o 7.500,00 zł                             

i zmienia się nazwę zadania inwestycyjnego z „Budowa oświetlenia na cmentarzu 

komunalnym II” na „Budowa infrastruktury technicznej cmentarza komunalnego II”                    

z przeznaczeniem na wykonanie instalacji wodociągowej, 

 w dz. 750 – Administracja publiczna, zwiększa się plan wydatków bieżących                             

o 1.000,00 zł na zakup tablic informacyjnych zamkniętych w związku ze zmianą do 

realizacji przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego Zatyki, 

 w dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, przenosi się plan 

wydatków między paragrafami bieżącymi, tworząc w §4190 plan w wysokości 

3.700,00 zł z przeznaczeniem na nagrody w organizowanych powiatowych zawodach 

jednostek OSP, 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, zwiększa się plan wydatków o 597.675,00 zł,                   

w tym: 

a) zwiększa się plan o 597.675,00 zł w jednostkach oświatowych z przeznaczeniem 

na wynagrodzenia osobowe pracowników wraz z pochodnymi w rozdz. szkoły 

podstawowe i oddziały przedszkolne, 

b) w planie wydatków Gimnazjum Nr 2 w Olecku przenosi się kwotę 16.450,00 zł                     

z wydatków bieżących do majątkowych w rozdz. 80101 z §4210 na §6060                           

z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne „Wyposażenie placu zabaw przy 

Gimnazjum Nr 2”, 

 w dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza, zwiększa się plan o 40.129,00 zł                        

z przeznaczeniem na doposażenie świetlic w sprzęt szkolny i pomoce dydaktyczne                   

w gimnazjach przekształcanych w szkoły podstawowe (Gimnazjum Nr 2, Gimnazjum 

w Kijewie), 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zwiększa się plan                         

o 17.755,00 zł, w tym: 

a) w rozdz. 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód zwiększa się plan 

wydatków bieżących o 1.200,00 zł na wynajem kabiny sanitarnej, 

b) w rozdz. 90004 – Utrzymanie zieleni: 

 wprowadza się plan wydatków bieżących (§4170) w kwocie 9.550,00 zł                          

z przeznaczeniem na wykonanie opinii dendrologicznej drzew w parku 

miejskim. Zapis zostanie zmieniony na teren miasta, 

 przenosi się plan wydatków między paragrafami bieżącymi, tworząc w §4190 

plan w wysokości 4.500,00 zł z przeznaczeniem na nagrody w konkursie 

„Mieszkajmy Piękniej”, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących (§4300) o 3.000,00 zł                                             

z przeznaczeniem na utrzymanie zieleni terenów wiejskich, 

c) w rozdz. 90015 – Oświetlenie: 

 zwiększa się plan wydatków bieżących o 11.055,00 zł na zakup solarnych 

punktów oświetleniowych w związku ze zmianą do realizacji przedsięwzięcia                

w ramach funduszu sołeckiego Zatyki. 

d) w rozdz. 90095 – Pozostała działalność: 

 zwiększa się plan wydatków bieżących (§4210) o 1.500,00 z przeznaczeniem 

na zakup ławek z FS Zatyki, 

 zwiększa się plan wydatków bieżących (§4300) o 1.000,00 zł                                          

z przeznaczeniem na utrzymanie małej architektury, 

 zmniejsza się plan wydatków bieżących (§4390) o 9.550,00 zł. 
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 w dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, dokonuje się zmian: 

a) zwiększa się plan dotacji celowej na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji 

Regionalnego Ośrodka Kultury w Olecku „Mazury Garbate” o 13.000,00 zł                          

z przeznaczeniem na aktualizację projektu modernizacji budynku Teatru AGT, 

b) zwiększa się plan wydatków inwestycyjnych o 10.000,00 zł na zadaniu „Budowa 

amfiteatru w Olecku” z przeznaczeniem na przygotowanie dokumentacji 

wymaganej przy aplikowaniu o środki UE, w tym studium wykonalności 

inwestycji. 

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

poinformowała, iż na ul. Żeromskiego przy stawie mieszkańcy korzystają z przejścia nad 

jezioro. Prosiła wystąpić do powiatu, aby po zakończeniu przebudowy ulicy wykonał tam 

przejście dla pieszych.  

Odnośnie planowanej budowy drogi przy ośrodku kultury zapytała o budynki gospodarcze 

mieszkańców przy Placu Wolności 19-21. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że w budżecie jest zaplanowana kwota 300.000,00 zł na budowę infrastruktury 

wodociągowej i kanalizacji deszczowej. W większości budynków ogrzewanie stanowią piece 

kaflowe. Sugerował mieszkańcom, by przerabiali ogrzewanie lokali na instalacje ekologiczne, 

bo w planach jest wyburzenie budynków gospodarczych. Na spotkaniu z mieszkańcami 

wskazał na możliwość wykonania przyłącza do miejskiej sieci cieplnej. Mieszkańcy lokali 

stwierdzili, iż energia cieplna z Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Olecku jest 

za droga i sami wykonają instalacje centralnego ogrzewania. W tym roku gmina 

wypowiedziała umowy. Mieszkańcy wskazali, że nie wszyscy zdążyli wykonać nowe źródło 

ogrzewania. Stąd zdecydował o przedłużeniu najmu budynków gospodarczych na opał do 

końca kwietnia 2018 r. Jeśli mieszkańcy wyraziliby chęć, to jest możliwość wykonania 

przyłącza do instalacji Spółdzielni Mieszkaniowej w Olecku, gdzie ciepło jest tańsze.  

W związku z tym planowane 300.000,00 zł proponuje przeznaczyć na zagospodarowanie 

terenów między Placem Wolności a ul. Partyzantów i między Placem Wolności                           

a ul. Składową oraz na remont ul. Składowej w porozumieniu z Powiatem Oleckim.  

     

Członek komisji – Anna Kaczor 

poddała pod rozwagę, aby ustanowić przepisy, by mieszkańcy miasta chcący podłączyć swoje 

nieruchomości do sieci ciepłowniczej mieli pierwszeństwo otrzymania części zwrotu kosztów 

realizacji zadań służących ochronie środowiska z zakresu ochrony powietrza.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że planuje w przyszłym roku zmienić uchwałę dotyczącą dofinasowania inwestycji 

ekologicznych tak, by mieszkańcy wyrażający chęć podłączenia mieszkań do miejskiej sieci 

ciepłowniczej mieli pierwszeństwo otrzymania dofinansowania.  

 

Członek komisji – Robert Smyk 

zgłosił wniosek, aby wykonać bieżnię tartanową lub płyty tartanowe na boisku orlik 

znajdującym się przy Szkole Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2017 rok. 
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Projekt stanowiska w sprawie poparcia Apelu przedstawicieli środowisk 

samorządowych zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r. w Warszawie dotyczącego 

obrony samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia Karty Samorządności. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, iż z inicjatywą uchwałodawczą wystąpił radny Maciej Juchniewicz.                            

Po konsultacji z radcą prawnym wydał opinię, że poparcie apelu winno nastąpić                         

w formie stanowiska, a nie uchwały. Propozycja została przedłożona na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji Oświaty (…) i radny Juchniewicz zgodził się z nią. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w prowadzi dodatkowy punkt do porządku obrad sesji.  

 

Pytań, ani uwag do stanowiska nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja nie opiniowała projektu stanowiska w sprawie poparcia Apelu przedstawicieli 

środowisk samorządowych zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r. w Warszawie 

dotyczącego obrony samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia Karty 

Samorządności. 

 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że poprzedni konkurs na hejnał nie został rozstrzygnięty, będzie ogłoszony 

kolejny konkurs. Zwrócił się z prośbą o wytypowanie radnego do składu komisji 

konkursowej. Komisja Oświaty (…) nie zgłosiła żadnego kandydata. 

 

Komisja wskazała następujących radnych do składu komisji konkursowej w sprawie hejnału: 

 Wojciech Leonarczyk, 

 Robert Smyk. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Leszek Olszewski 

poinformował, że do biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 

 radny Maciej Juchniewicz przedłożył projekt uchwały w sprawie poparcia Apelu 

przedstawicieli środowisk samorządowych zgromadzonych w dniu 16 marca 2017 r.                             

w Warszawie dotyczącego obrony samorządności terytorialnej w Polsce oraz przyjęcia 

Karty Samorządności, 

 do wiadomości Rady Miejskiej w Olecku wpłynęło pismo Państwa U. z podpisami 

mieszkańców ul. Zamostowej, klientów firmy Agromasz oraz właścicieli ogródków 

działkowych w sprawie ustosunkowania się do prośby ustawienia po obu stronach                

ul. Zamostowej znaku drogowego zakazu zatrzymywania się i postoju, 

 mieszkaniec Olecka zwrócił się z prośbą o wydanie kopii protokołów z posiedzeń 

komisji oraz sesji Rady Miejskiej z udziałem Państwa U. w związku z toczącym się 

postępowaniem sądowym,  

 sprzeciw lokatorów mieszkań i właścicieli budynków gospodarczych przy Placu 

Wolności 19-21 wobec planowanej likwidacji istniejących budynków gospodarczych,  
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 informacja Naczelnika Urzędu Skarbowego w Suwałkach o dokonanej analizie 

oświadczeń majątkowych Pani Marii Siemaszko-Kozielskiej. W oświadczeniach nie 

stwierdzono nieprawidłowości, 

 odpis postanowienia Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie, który 

odrzucił skargę Państwa Jadwigi i Witolda U. na uchwałę Nr ORN.0007.39.2016 

Rady Miejskiej w Olecku z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy                                             

ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, Zamostowej, na Os. Siejnik II, pomiędzy                                      

ul. Wiejską i Leśną oraz w rejonie cmentarza przy ul. Leśnej w Olecku, 

 wniosek mieszkańców Zielonówka o pilne wykonanie remontu drogi oraz chodnika                                     

w ich miejscowości, 

 do wiadomości Przewodniczącego Rady Miejskiej wpłynęło pismo kierownika – 

właściciela Ośrodka Szkolenia Kierowców w Olecku Henryka Turowskiego                             

w sprawie utrudniania korzystania z placu manewrowego przy Zespole Szkół                           

w Olecku. Natomiast w dniu 12 lipca br. Pan Henryk Turowski przedłożył kopię 

wypowiedzenia umowy najmu placu położonego za budynkiem szkoły. 

 

Członkowie komisji nie zgłaszali uwag. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Wolne Wnioski. 

 

Członek komisji – Robert Smyk 

zapytał czy plac zabaw przy SP Nr 1 jest ogólnodostępny. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż plac jest ogólnodostępny. 

 

Członek komisji – Robert Smyk 

zgłosił następujące wnioski: 

 wniósł o przycinkę drzew przy ul. Kasprowicza i Rzeźnickiej. Przycinkę należy 

wykonywać co roku; 

 ponowił wniosek o utworzenie płatnej strefy parkowania wokół Placu Wolności, 

 zapytał, do kogo należy teren, na którym znajdowało się Tesco i co tam będzie. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że właścicielem terenu jest osoba z Giżycka, a teren najprawdopodobniej 

zostanie przeznaczony pod działalność handlową.  

 

Członek komisji – Anna Kaczor 

zgłosiła wniosek, aby zwiększyć środki w budżecie na utrzymanie terenów zielonych                       

w mieście, gdyż niektóre są zaniedbane. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński 

zwrócił uwagę na problem parkowania motocyklistów, którzy zajmują zazwyczaj jedno 

miejsce parkingowe. Wokół Placu Wolności są miejsca postojowe w kształcie trapezu. 

Wnosi, by część tego typu miejsca (w kształcie trójkąta) wyznaczyć na miejsce postojowe dla 

motorów. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił następujące wnioski: 
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 ustanowić ograniczenie prędkości na nowo wybudowanej drodze w Sedrankach oraz 

wystąpić z prośbą o częstsze patrole policji, gdyż kierowcy jeżdżą tam bardzo szybko; 

 wyznaczyć wokół Placu Wolności tzw. „zielony parking” dla samochodów 

dostawczych lub na próbę ustanowić godziny parkowania na wyznaczonym miejscu 

(8:00 – 16:00 przy pomniku Jana Pawła II). 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodniczący Komisji        

 

      Małgorzata Adameit                                          Leszek Olszewski 


